
Humble Skole,
Børnehuset Rævehøj
& Dagpleje Syd
Hovedgaden 64
5932 Humble
Tlf.: 6351 6518

Dagsorden for bestyrelsesmøde på Humble Skole

Mandag d. 12. december 2022 fra kl. 17.30 – 19.15

Forklaring: O = orienteringspunkt / D = punkt til drøftelse/dialog / B = beslutning

Tilstede: Christina, Gert, Lotte, Karina, Kitta, Helle, Sanne, Thomas, Rikke, Rikke L
Gæster:
Afbud:  Kristine, Nanna
Mødeleder: Sanne
Ordstyrer: Helle
Referent: Rikke

Pkt. Emne. Beslutning Tid
1 Godkendelse af dagsorden -Bestyrelsen har godt dagsorden 17.30

–
17.31

Julehygge m mad 17.31
–

18.00

2
O
Generel orientering/status fra

● Formand/Næstformand
● Skoleleder
● Relevant info fra Børne- og Skoleudvalget
● Leder af Rævehøj & SFO
● Medarbejdere/TR/AMR

-Orienteret ud fra punkter
-Invitation til kommende 0.klasser 18.00 -

18.10

3
DB
Det videre arbejde med den fortsatte bevarelse
af Humble Skole & Rævehøj/Thomas er
tovholder.

Vi tager en kort debat om den videre proces. Før
mødet tages der stilling til følgende spørgsmål:

1. Hvorfor har Sydlangeland brug for en
selvstændig landsbyordning.

2. Hvordan kunne dagligdagen i en

-kampen for samfundet,
arbejdspladser, det nære miljø, egen
økonomi
-at brande Humble til kommende
elever
-åbent hus ?
-at gentænke vores Navn
-hvad betyder det at få et nyt navn
-jerncontainer til indtjener til skolen

18.10
–

18.40
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landsbyordning se ud
3. Hvem skal inddrages i det videre arbejde

Vi slutter mødet med at fastsætte de brede linjer
fremadrettet.

-Hjemmesiden skal være mere
synlig

4
D
Dagpleje Syd/Christina
Sammenlægning af dagpleje Syd & Midt giver
anledning til relevante spørgsmål som Christina vil
søge at afklare. F.eks.
Hvem skal føre tilsyn, hvilke personalemøder
deltager dagplejere i,

-der afholdes møde tirsdag d. 13/12
ang de spørgsmål bestyrelsen
stillede sidste gang.
-der er ingen forskel på
småbørnsgruppe eller vuggestue,
det er nu ændret på hjemmesiden

18.40
-

18.45

5
D
Den pædagogisk læreplan Rævehøj/Christina,
Hvordan får vi den gjort relevant og brugbar i det
daglige. Den nuværende er gammel. Hvad er
bestyrelsens rolle i en handleplan. Vi tager en kort
debat om den videre proces

-Der kunne arbejdes mere grundigt
med den pædagogiske læreplan
-Den skal synliggøres bedre
-Den skal vurderes og evalueres på
ny

18.45
–

18.55

6
DB
SFO skal have set på indhold og form. Christina
kommer med et par tanker, og vi tager beslutning
om det videre forløb.

-bedre personaledækning
-et fedt tilbud 18.55

- 19.05

7
O
Budget & regnskab/Thomas
Gennemgang af regnskab – Bilag vedlagt. Udkast til
budget forventes fremlagt på kommende møde.

-Orienteret 19.05
–

19.10

8
EVT.
Punkter skal meddeles formand i starten af mødet.

- Punkter til de næste møder:
- Handleplan UMV/Thomas
- Det videre arbejde med den fortsatte

bevarelse af Humble Skole &
Rævehøj/Thomas er tovholder.

- Prognose for indskrivning I Rævehøj &
Børnehaveklasse/Christina & Thomas

- Elevråd med på bestyrelsesmøder/Sanne
- Budget 2023/Thomas

-opfølgning på punkt 4 efter mødet
d. 13/12 med Midt.
-Sommerfest
-Næste møde 24/1 2023 kl 18.15
(spisning kl. 18.00-18.30)

19.10 -

- Godkendelse af mødereferat

Vedr. referat:
Sekretær synliggør referat fra forældreråds- og
bestyrelsesmøde på hjemmesiden

19.15

2/2


